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Protokół  Nr  XXVI/13 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  28  stycznia  2013  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 28 stycznia 2013 r.: 
- godz. 11.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 14.30 
 
 
W dniu 28 stycznia 2013 r. w sesji uczestniczyło 29 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Małgorzata Jacyna-Witt 
2. GraŜyna Zielińska 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy/Kierownicy Miejskich Jednostek Organizacyjnych - lista obecności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną XXVI zwyczajną 
sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 
stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 29 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera XXVI zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Urszulę Pańkę – 
Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Wręczenie tytułu Pioniera Miasta Szczecina. 
 
Przewodniczący wraz z Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta Szczecin dokonał 
wręczenia dyplomu, legitymacji oraz kwiatów Pani Zofii Halinie Pieniak, która na 
mocy Uchwały Nr XXV/747/12 z dnia 19 grudnia 2012 r., została uhonorowana 
tytułem Pioniera Miasta Szczecina. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Zatwierdzenie protokołów z: 
 

- XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 26 listopada 2012 r. 
 

J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 20  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 

- V nadzwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 10 grudnia 2012 r. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 20  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 

- III uroczystej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 17 grudnia 2012 r. 
 

J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 18  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 

- XXV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 19 grudnia 2012 r. 
 

J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego 



 3

treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 22  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu): 
 
Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 9/13 w sprawie skargi Pani Agnieszki Staszewskiej 
 
za – 24  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 10/13 w sprawie skargi Pani śanety Korpas-Stoppa 
 
za – 21  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
nr 11/13 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli 
 
B. Baran – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił, Ŝe chodzi 
o nieprawidłowości w Wydziale Oświaty dotyczące budowy Orlików i Centrum 
śeglarskiego. 
 
za – 18  przeciw – 3  wstrzym. – 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 12/13 w sprawie skargi Pana Stefana Drabika 
 
za – 23  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
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Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 13/13 w sprawie skargi Państwa Sylwii i Kazimierza 
Sołtowskich 
 
za – 21  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 14/13 w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pana 
Witolda Marczewskiego 
 
za – 24  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 15/13 w sprawie skargi Państwa Izabeli i Arkadiusza 
Nagłowskich 
 
za – 20  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 16/13 w sprawie skargi mieszkańców budynku przy 
ul. Klonowica 1 
 
za – 21  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 17/13 w sprawie zaskarŜenia rozstrzygnięcia nadzorczego 
Wojewody Zachodniopomorskiego NK.3.4131.436.2012.WE 
 
M. Kądziołka – wyjaśnił, Ŝe projekt dotyczy „Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku”. Wojewoda uchylił niektóre paragrafy i Komisja Gospodarki 
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia zwróciła się o zaskarŜenie 
rozstrzygnięcia Wojewody 
 
za – 21  przeciw – 2  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
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Wniosek Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały nr 18/13 w sprawie nadawania nazw 
urzędowych ulicom 
 
za – 19  przeciw – 1  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 19/13 w sprawie skargi 
Stowarzyszenia Rowerowy Szczecin 
 
za – 23  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały nr 420/12 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego "Rudzianka - Swojska" w Szczecinie. 
 
za – 21  przeciw – 0  wstrzym. – 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku 
obrad. 
 
Zgodnie z § 21 ust 2 pkt 3 Regulaminu Rady Miasta dwukrotne usuniecie projektu 
nr 420/12 (załącznik nr 7 do protokołu) przez Radę Miasta z porządku obrad sesji 
w dn. 19 grudnia 2012 r. i 28 stycznia 2013 r., spowodowało zakończenie inicjatywy 
uchwałodawczej dla tego projektu. 
 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad XX zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wręczenie tytułu Pioniera Miasta Szczecina. 
3. Zatwierdzenie protokołów z: 

- XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 26 listopada 2012 r. 
- V nadzwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 10 grudnia 2012 r. 
- III uroczystej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 17 grudnia 2012 r. 
- XXV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 19 grudnia 2012 r. 

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- 428/12 - przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Pogodno - Taczaka” w Szczecinie, 
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- 429/12 - miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nowe 
Miasto - Dąbrowskiego, Sowińskiego” w Szczecinie, 

- 426/12 - wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych, 
naliczanych z tytułu uŜytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej 
połoŜonej w Szczecinie, przy ul. Bolesława Śmiałego 18, 

- 427/12 - nabycia przez Gminę Miasto Szczecin lokalu mieszkalnego 
połoŜonego w Szczecinie przy ul. Władysława Sikorskiego 12a/7, 

- 2/13 - sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości 
gruntowej stanowiącej działkę nr 28/7 z obr. 3025, połoŜoną w Szczecinie 
przy ul. Dębogórskiej, niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej 
działkę nr 28/9 z obr. 3025, połoŜoną w Szczecinie przy ul. Dębogórskiej 
i niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 28/6 z 
obr. 3025 połoŜoną w Szczecinie oraz udzielenia bonifikaty, 

- 1/13 - wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 
finansowego Miasta Szczecina za rok 2012, 

- 4/13 - przyznawania dotacji na dofinansowanie inwestycji obejmujących 
konserwację obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, 

- 3/13 - likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1, Rodzinnego Domu Dziecka 
Nr 3, Rodzinnego Domu Dziecka Nr 5 oraz Rodzinnego Domu Dziecka Nr 11, 

- 383/12 - zgłoszenia kandydatów do składu Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej, 

- 5/13 - skargi Pana Ryszarda Hryńczuka, 
- 6/13 - skargi mieszkańców ul. Łukasińskiego w Szczecinie 

reprezentowanych przez Panią Liliannę Gnoińską, 
- 7/13 - skargi Pana Ryszarda Torczyńskiego i mieszkańców ul. Planty 

w Szczecinie, 
- 9/13 - skargi Pani Agnieszki Staszewskiej, 
- 10/13 - skargi Pani śanety Korpas-Stoppa 
- 11/13 - zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli, 
- 12/13 - skargi Pana Stefana Drabika, 
- 13/13 - skargi Państwa Sylwii i Kazimierza Sołtowskich, 
- 14/13 - rozpatrzenia ponownej skargi Pana Witolda Marczewskiego, 
- 15/13 - skargi Państwa Izabeli i Arkadiusza Nagłowskich, 
- 16/13 - skargi mieszkańców budynku przy ul. Klonowica 1, 
- 17/13 - zaskarŜenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 

Zachodniopomorskiego Nr NK.3.4131.436.2012.WE , 
- 18/13 - nadawania nazw urzędowych ulicom, 
- 19/13 – skargi Stowarzyszenia Rowerowy Szczecin. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Szczecinie 
za rok 2011. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz 
w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
J. Sieńko – zgłosił interpelację w sprawie paraliŜu komunikacyjnego Szczecina 
w dniu 11 stycznia 2013 r. – załącznik nr 9 do protokołu. 
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J. Bródka – zgłosiła interpelację w sprawie mieszanej metody naliczania opłat za 
wywóz odpadów – załącznik nr 10 do protokołu. 
 
B. Baran – zgłosił interpelację w sprawie realizowanej od stycznia 2010 r. inwestycji 
Międzyszkolnego Ośrodka Euroregionalnego Centrum Edukacji Wodnej i śeglarskiej 
– załącznik nr 11 do protokołu. 
 
T. Hinc – stwierdził, Ŝe naleŜy postawić pytanie „Co dalej?” w kontekście informacji 
jaka się pojawiła w mediach na temat braku skuteczności w poszukiwaniu 
finansowania przy renowacji szczecińskich kamienic przez Szczecińskie Centrum 
Renowacyjne. Radny zwracając się do Prezydenta Miasta poprosił aby dokładnie 
zweryfikował zadania, które stoją przed tą spółką oraz cele, które ta spółka osiąga 
bądź nie osiąga. Radny zwrócił uwagę, Ŝe od jakiegoś czasu pojawiło się szereg 
wątpliwości dotyczących tego, czy spółka, która ma w nazwie „renowacyjne”, tak 
naprawdę tą renowacją się skutecznie zajmuje. Zarządzaniem nieruchomościami 
zajmują się równieŜ inne spółki miejskie np. TBS, TBS PrawobrzeŜe, które równie 
dobrze mogłyby tymi nieruchomościami, którymi zajmuje się aktualnie SCR, 
skutecznie zarządzać. Pytania te mają sens właśnie w świetle skuteczności 
pozyskiwania środków na renowację szczecińskich kamienic. Radny zapowiedział, 
Ŝe złoŜy to pytanie równieŜ na piśmie w szerszym zakresie.  
 
J. Lemm – odwołała się do artykułu, który ukazał się w br. w sprawie ZBiLK 
a dokładnie odnośnie detektywów, którzy mieliby tropić tych, którzy nielegalnie 
postawili garaŜe na gruncie miasta. Radna zapytała, jakie uprawnienia ma dyrektor 
ZBiLK-u, oraz z jakiego przepisu prawa korzysta ponosząc dodatkowe koszty do 
realizacji zadania związanego nadzorem właścicielskim? Radna przypomniała, Ŝe 
ciągle słyszy się o problemach finansowych ZBiLK, o tym Ŝe nie ma środków na 
remonty budynków, a tu raptem planowany jest spory wydatek finansowy. Radna 
zapytała, jaką ostatecznie kwotę dyrektor zamierza przeznaczyć na zadanie, które 
powinien wykonać on sam i jego pracownicy? Radna zapytała równieŜ, czy 
Prezydent wyraził na to zgodę? Radna zwróciła uwagę, Ŝe Statut ZBiLK stanowiący 
załącznik do Uchwały Nr XIX/553/12 nie przewiduje takich działań. 
 
A. Szałabawka – zgłosił interpelację w sprawie miejsc parkingowych w Szczecinie – 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
U. Pańka – zgłosiła zapytanie w sprawie Alei Kwitowej – załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
P. Jania – zgłosił interpelację w sprawie przeprawy mostowej mostem Długim przez 
rzekę Odrę – załącznik nr 14 do protokołu, oraz zapytanie w sprawie zadań 
zleconych Gminie Szczecin przez Rząd RP w latach 2008-2012 - załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
S. Biernat – zgłosiła interpelację w sprawie postawienia wiaty przystankowej przy 
przystanku autobusowym przy przystanku połoŜonych przy ulicy Granitowej - 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
M. Duklanowski – zwrócił się z pytaniem o bezpieczeństwo na skrzyŜowaniu ul. Ku 
Słońcu z ul. RóŜaną i Źródlaną, a chodzi konkretnie o przejście dla pieszych, na 
którym co roku dochodzi do kilku, a na przestrzeni ostatnich 3 lat, nawet 
kilkunastu wypadków z udziałem pieszych. Tydzień temu po raz kolejny została 
potrącona kobieta w podeszłym wieku a odpowiedź jest zawsze ta sama: „nie da się”. 
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Radny zapytał o moŜliwość zastosowania w tym miejscu takiego rozwiązania, które 
włączałoby z automatu czerwone światło dla kierowców jadących z prędkością 
powyŜej prędkości dopuszczalnej, aby uchronić pieszych. Takie sygnalizacje 
funkcjonują w wielu krajach Europy. Radny zapowiedział, Ŝe w złoŜonym przez 
siebie zapytaniu, będzie prosił o informację nt. potoków pojazdów na wszystkich 
nitkach wyjazdowych z ronda Ks. Gierosa. Zgodnie z sugestią kierownika zespołu 
ds. organizacji ruchu WGKiOŚ jednym z rozwiązań, które mogłoby być dopuszczalne 
w tym miejscu jest zwęŜenie jezdni Ku Słońcu do jednego pasa ruchu, jeśli nie 
powodowałoby to korków. Radny wrócił się takŜe o umoŜliwienie zawracania na 
skrzyŜowaniu ul. Europejskiej z ul. Zbójnicką. Poinformował, Ŝe w odpowiedzi jaką 
otrzymał na swoją interpelację pół roku wcześniej, było wyjaśnienie, Ŝe będzie tam 
budowana równieŜ sygnalizacja wg tzw. „zielonej fali”, i dlatego trzeba poczekać na 
ukończenie tego procesu.  
Radny zapytał równieŜ o lewoskręt z ul. Bohaterów Warszawy w kierunku ul. 26-go 
Kwietnia oraz o przejście dla pieszych od ul. Bogurodzicy przez al. Niepodległości. 
 
P. Kęsik – radny poinformował, Ŝe spotkał się ostatnio z paroma osobami, które 
otrzymały wezwanie do zapłaty za uŜytkowanie wieczyste, jednak nie za bieŜący rok 
ale za prę lat wstecz. Radny zapytał, czym jest to spowodowane? 
Radny stwierdził, Ŝe jesteśmy dumni i zadowoleni, Ŝe od ul. Arkońskiej do 
skrzyŜowania z ul. Wilczą jest moŜliwość przejechania nową piękną drogą, jednak 
nie ma moŜliwości przejechania tego odcinka drogi na zielonym świetle. Radny 
zapytał, czy istnieje moŜliwość zorganizowania na tej arterii „zielnej fali”? 
Trzecią kwestią jest sprawa Szczecińskiego Centrum Renowacyjnego. SCR aplikował 
o 9 pozycji, które mogłyby ruszyć rewitalizację tej części miasta, za którą jest 
odpowiedzialne. Niestety Ŝaden bank nie zgłosił się uznając, Ŝe bez poręczenia 
gminy nie będzie w stanie wyłoŜyć pieniędzy. Radny zaapelował do Prezydenta, aby 
przy współudziale Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa, powaŜnie zastanowił się 
nad całym systemem zarządzania zasobem komunalnym jakim jest SCR, dwa TBS-y 
i ZBiLK. 
Radny stwierdził, Ŝe temat śmieci budzi dość duŜe emocje i zaapelował do 
Prezydenta aby w sposób profesjonalny przygotował kampanię informacyjną 
dotycząca tego, co nowa rzeczywistość, po 1 lipca przyniesie mieszkańcom. 
Wyjaśnienia powinny dotyczyć jak będą egzekwowane przepisy a zdobycie środków 
na ten cel radny zasugerował z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 
 
J. Wijas – poinformował, Ŝe jak wielu radnym, tak i jemu zdarzało się bywać 
w róŜnych europejskich miastach. Charakteryzują się one i wyróŜniają się od 
Szczecina tym, Ŝe w przestrzeni publicznej istnieją róŜnego rodzaju obiekty 
artystyczne, instalacje, które wprowadzają urozmaicenie, stają się atrakcją dla ludzi 
w róŜnym wieku, miejscem gdzie robi się zdjęcia. Często są to rzeczy wprowadzające 
humor, nowe spojrzenie na przestrzeń, która je otacza. W Szczecinie takich 
obiektów w zasadzie nie ma od lat. Kilka lat temu wspólnym wysiłkiem wielu 
środowisk, instytucji, wspaniałych ludzi, samorządów, parlametarzystów powstała 
Akademia Sztuki. Są artyści zrzeszeni w związkach natomiast miasto, jeŜeli na coś 
wyraŜa zgodę na forum Rady Miasta, to jest to zgoda na tablice, kamienie i inne tego 
typu obiekty. Radny uznał, Ŝe brakuje w mieście kolorów, obiektów metaforycznych, 
które stworzone przez artystów wyraŜałyby uniwersalne idee. Nie koniecznie byłyby 
to świadectwa historii lecz świadectwa przywiązania do uniwersalnych wartości 
ludzkich t.j. miłość, przyjaźń, macierzyństwo, radość Ŝycia. Radny zwrócił się do 
Prezydenta, aby przez najbliŜszy rok, do czasu tworzenia kolejnego budŜetu, 
w porozumieniu z Wydziałem Kultury znalazł i taka formułę i pewną sumę, która 
pozwoli na ubarwienie Szczecina współczesną rzeźbą. Program ten powinien być 
skierowany do artystów ze Szczecina i nie tylko, a powinien spowodować to, Ŝe na 
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ulicach, które się zmieniają, gdzie renowacji podlegają kamienice, zaistnieje równieŜ 
kolorowa sztuka, która urozmaici miasto, co będzie miało znaczenie dla 
mieszkańców, turystów a takŜe dla rozwijającego się środowiska artystycznego 
i kulturalnego. 
 
D. Krystek – zgłosił interpelację w sprawie nieprawidłowości w ZBiLK w czasie 
kierowania nim, przez Panią Monikę Ignatowską-Kaliciak - załącznik nr 17 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący obrad na wniosek radnego L. Duklanowskiego poprosił Radę Miasta 
i wszystkich obecnych na sali o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci 
zmarłego w ubiegłym tygodniu Prymasa Józefa Glempa. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad: 
 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
ŚcieŜka do projektów uchwał stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
428/12 - przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Pogodno - Taczaka” w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 428/12 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pogodno - 
Taczaka” w Szczecinie. Uchwała Nr XXVI/754/13 stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
429/12 - miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nowe Miasto - 

Dąbrowskiego, Sowińskiego” w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Poprawka zgłoszona przez radnego W. Dąbrowskiego stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu. 
 
W. Dąbrowski – wyjaśnił, Ŝe w zakresie planu znajduje się teren dyskusyjny, 
pomiędzy al. Piastów, ul. Dąbrowskiego i ul. Kusocińskiego. Obecnie znajdują się 
tam obiekty Uniwersytetu Szczecińskiego. Na Komisji prowadzona była dyskusja 
aby ten teren zarezerwować pod zabudowę akademicką, szkolnictwo wyŜsze 
a ostatecznie w planie pojawił się zapis o zabudowie mieszkaniowej wielorodzinnej. 
Radny wyjaśnił, Ŝe jego wniosek zmierza do tego, aby z tego terenu elementarnego 
wyeliminować zabudowę mieszkaniową wielorodzinną, poniewaŜ nie jest to dobre 
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miejsce dla mieszkalnictwa (ciąg komunikacyjny od granicy z jednej strony, 
obwodnica śródmiejska z drugiej strony, oraz w pewnym stopniu uciąŜliwe 
sąsiedztwo Uniwersytetu). 
 
M. Duklanowski – odnosząc się do zapisów planu dotyczących samej 
ul. Narutowicza zwrócił uwagę, Ŝe w ustaleniach ekologicznych nie ma Ŝadnego 
zapisu dotyczącego utrzymania aktualnie istniejącej alei kasztanowej, dlatego 
zapytał, czy chodzi o nasadzenia nowej zieleni i wycięcie istniejących 
kasztanowców? Odnośnie małego terenu elementarnego (prawo skręt z alei Piastów 
w ul. Narutowicza), gdzie zakłada się poszerzenie terenu, zapytał czy nie będzie to 
kolidowało ze świeŜo wykonanymi nowymi urządzeniami infrastruktury? 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
Anna Sokołowska – Kierownik Zespołu Biura Planowania Przestrzennego Miasta 
wyjaśniła, Ŝe obszar o którym wypowiadali się radni moŜe być zabudowany w formie 
miastecka akademickiego lub moŜe być realizowana zabudowa mieszkaniowa 
wielorodzinna. Poinformowała, Ŝe rozmowy z uczelniami trwały półtora roku. 
Równolegle trwały poszukiwania takiego terenu dla uczelni, wśród terenów 
miejskich, poniewaŜ przedmiotowy teren naleŜy do Wojskowej Agencji 
Mieszkaniowej (WAM). Na przykład przy ul. Tenisowej jest bardzo ładny kompleks 
terenów miejskich, na którym moŜe być urządzony właśnie taki kampus 
uniwersytecki, który jest doskonale skomunikowany. Wyjaśniła, Ŝe jeŜeli uczelnie 
zechcą kupić teren od WAM to mogą to zrobić, jednak jeŜeli nie, to WAM nie będzie 
miał zablokowanego terenu i moŜe go sprzedać na te funkcje, które zostały 
określone w planie, czyli na mieszkaniówkę.  
 
W. Dąbrowski – stwierdził, Ŝe przedstawione argumenty nie są dla niego 
przekonujące i nadal podtrzymuje swoją propozycję poprawki. Rada Miasta stanowi 
o planie zagospodarowania przestrzennego i wcale nie trzeba wszystkich miejsc 
zabudowywać. W Strategii Rozwoju Szczecina wyraźnie jest zapisane, Ŝe popieramy 
akademickość i to jest nasz kierunek rozwoju. W poprzedniej kadencji wiele uczelni 
prywatnych zwracało się do Komisji Budownictwa aby przydzielić gdzieś teren na 
rozwój ich szkół. Radny uznał, Ŝe przedmiotowy teren jest to lepszy do tego celu niŜ 
na budownictwo mieszkaniowe.  
 
A. Sokołowska – omówiła pozostałe tereny objęte planem. 
 
B. Baran – stwierdził, Ŝe nad wnioskiem radnego W. Dąbrowskiego warto się jeszcze 
zastanowić. Jest taki zespół w Zachodniopomorskim Uniwersytecie 
Technologicznym prowadzony przez prof. Wołoszyna, który projektując pomysł na 
miasteczko akademickie wskazuje właśnie teren WAM jako najbardziej odpowiedni 
do funkcji integracyjnej środowiska akademickiego. Obiekty akademickie są 
porozrzucane po całym mieście. Sam Uniwersytet Szczeciński ma takich budynków 
aŜ 42, a mimo to nie widać w mieście tej uniwersyteckości czy akademickości. 
Przeprowadzając takie wydarzenia jak np. Juwenalia trudno znaleźć miejsce gdzie 
studenci mogą się spotkać wszyscy razem. Radny uznał, Ŝe sugestia prof. 
Wołoszyna, aby właśnie w tym miejscu koncentrować działania, jest słuszna.  
 
A. Sokołowska – odpowiadając na pytanie radnego M. Duklanowskiego 
poinformowała, Ŝe w pasie ul. Narutowicza została przeprowadzona inwentaryzacja 
drzew i okazało się, Ŝe ich stan jest bardzo zły, dlatego południowa strona tej ulicy 
będzie musiała być wycięta. 
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J. Balicka – przypomniała, Ŝe na początku kadencji, to radni prosili, w czasie 
rozmów w Biurze Planowania Przestrzennego Miasta, aby przedmiotowy teren był 
mieszany.  
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta poinformował, Ŝe temat tej przestrzeni od początku 
kadencji jest przedmiotem róŜnego rodzaju spotkań. Osobiście uczestniczył 
w rozmowach z przedstawicielami zarówno Zachodniopomorskiego Uniwersytetu 
Technologicznego i Uniwersytetu Szczecińskiego i poza środowiskiem architektów 
niestety ze strony przedstawicieli władz uczelni nie było zainteresowania zabudową 
tej przestrzeni. Teren ten w większości jest własnością agencji rządowej, szkoły 
wyŜsze publiczne teŜ są jednostkami państwowymi, i jeŜeli nie ma porozumienia 
pomiędzy tymi, którzy w ramach tej samej własności mogliby osiągnąć consensus, 
to trudno w to wchodzić. NaleŜy pamiętać, Ŝe uchwalenie planu niezgodnie z 
oczekiwaniami właścicieli będzie skutkowało konsekwencjami, poniewaŜ Gmina 
Miasto Szczecin będzie musiała z tego tytułu wypłacać odszkodowania. Prezydent 
uznał propozycję Biura Planowania Przestrzennego Miasta, czyli wskazanie terenów 
na przyszłość dla uczelni wyŜszych na kampus, za dobry kierunek. Natomiast 
wchodzenie na siłę pomiędzy dwie państwowe instytucje jest trochę nie na miejscu, 
poniewaŜ skutkuje określonymi konsekwencjami. 
 
W. Dąbrowski – w związku z dyskusją, która powstała, zgłosił wniosek o odesłanie 
projektu do projektodawcy. 
 
P. Kęsik – stwierdził, Ŝe dwie komisje wypowiedziały się na temat tego planu 
i zapytał jaki jest cel odesłania tego projektu do wnioskodawcy? Argumenty 
przedstawione przez Prezydenta ocenił jako bardzo racjonalne.  
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego W. Dąbrowskiego 
o odesłanie projektu nr 429/12 do wnioskodawcy 
 
za – 7  przeciw - 15  wstrzym. – 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek nie został przyjęty. 
 
H. Sokulska – zwróciła uwagę, Ŝe omawiana uchwała dotyczy planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta i nie moŜna na sali wprowadzić zmiany do 
tej uchwały a następnie przyjąć planu, poniewaŜ w takim przypadku wymaga to 
wszczęcia procedury planu od początku. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez radnego 
W. Dąbrowskiego do projektu uchwały nr 429/12 
 
za – 1  przeciw - 17  wstrzym. – 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania poprawka nie została przyjęta. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 429/12 
 
za – 21  przeciw - 2  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Nowe Miasto - Dąbrowskiego, 



 12

Sowińskiego” w Szczecinie. Uchwała Nr XXVI/755/13 stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu. 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

426/12 - wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych, 
naliczanych z tytułu uŜytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej 

połoŜonej w Szczecinie, przy ul. Bolesława Śmiałego 18 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 426/12 z autopoprawką 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych, naliczanych z tytułu uŜytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie, przy ul. Bolesława 
Śmiałego 18. Uchwała Nr XXVI/756/13 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

427/12 - nabycia przez Gminę Miasto Szczecin lokalu mieszkalnego 
połoŜonego w Szczecinie przy ul. Władysława Sikorskiego 12a/7 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 28 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 427/12 z autopoprawką 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nabycia przez 
Gminę Miasto Szczecin lokalu mieszkalnego połoŜonego w Szczecinie przy 
ul. Władysława Sikorskiego 12a/7. Uchwała Nr XXVI/757/13 stanowi załącznik 
nr 29 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

2/13 - sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości 
gruntowej stanowiącej działkę nr 28/7 z obr. 3025, połoŜoną w Szczecinie 
przy ul. Dębogórskiej, niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej 
działkę nr 28/9 z obr. 3025, połoŜoną w Szczecinie przy ul. Dębogórskiej i 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 28/6 z obr. 

3025 połoŜoną w Szczecinie oraz udzielenia bonifikaty 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
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W imieniu Komisji głos zabrali: 
 
J. Lemm – w imieniu Komisji BudŜetu i Finansów poinformowała, Ŝe Komisja 
zaopiniowała pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały wraz z wnioskiem aby 
bonifikata wyniosła 99%. Akademia Morską jest uczelnią, której kaŜdy absolwent 
znajduje pracę, ponadto działania tej uczelni doskonale się wpisują w strategię 
rozwoju miasta. Radna odczytała treść wniosku jaki Komisja skierowała do 
Prezydenta Miasta. Wniosek stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
M. Kądziołka – przyjął wniosek Komisji jako autopoprawkę. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu. 
 
M. Duklanowski – zapytał, jaką miasto posiada gwarancję, Ŝe w tym miejscu 
powstanie Ośrodek Szkoleniowy Ratownictwa Morskiego? 
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta wyjaśnił, Ŝe działki o których mowa w uchwale mają 
jedynie poprawić warunki realizacji planowanej inwestycji, która będzie powstawała 
przede wszystkim na działkach naleŜących do Akademii Morskiej.  
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 2/13 z autopoprawką 
 
za – 28  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie sprzedaŜy w drodze 
bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 28/7 
z obr. 3025, połoŜoną w Szczecinie przy ul. Dębogórskiej, niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 28/9 z obr. 3025, połoŜoną 
w Szczecinie przy ul. Dębogórskiej i niezabudowanej nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę nr 28/6 z obr. 3025 połoŜoną w Szczecinie oraz udzielenia 
bonifikaty. Uchwała Nr XXVI/758/13 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
1/13 - wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego 

Miasta Szczecina za rok 2012 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 1/13 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Miasta Szczecina za rok 2012. 
Uchwała Nr XXVI/759/13 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

4/13 - przyznawania dotacji na dofinansowanie inwestycji obejmujących 
konserwację obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 4/13 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyznawania dotacji 
na dofinansowanie inwestycji obejmujących konserwację obiektów zabytkowych 
wpisanych do rejestru zabytków. Uchwała Nr XXVI/760/13 stanowi załącznik nr 37 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 

 
3/13 - likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1, Rodzinnego Domu Dziecka 
Nr 3, Rodzinnego Domu Dziecka Nr 5 oraz Rodzinnego Domu Dziecka Nr 11 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 3/13 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie likwidacji 
Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1, Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3, Rodzinnego Domu 
Dziecka Nr 5 oraz Rodzinnego Domu Dziecka Nr 11. Uchwała Nr XXVI/761/13 
stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
P. Kęsik – zawnioskował o 15 min. przerwy. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godz. 12.55. 
 
Po przerwie 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
383/12 - zgłoszenia kandydatów do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 41 do protokołu. 
 
P. Kęsik – w imieniu Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa zgłosił wniosek 
o zdjęcie projektu nr 383/12 z porządku obrad sesji 
 
za – 17  przeciw - 2  wstrzym. – 1 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła decyzję o zdjęciu projektu 
nr 383/12 z porządku obrad sesji. 
 
Zgodnie z § 21 ust 2 pkt 3 Regulaminu Rady Miasta dwukrotne usuniecie projektu 
nr 383/12 przez Radę Miasta z porządku obrad sesji w dn. 19 grudnia 2012 r. 
i 28 stycznia 2013 r., spowodowało zakończenie inicjatywy uchwałodawczej dla tego 
projektu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

5/13 - skargi Pana Ryszarda Hryńczuka 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 5/13 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pana 
Ryszarda Hryńczuka. Uchwała Nr XXVI/762/13 stanowi załącznik nr 43 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
6/13 - skargi mieszkańców ul. Łukasińskiego w Szczecinie reprezentowanych 

przez Panią Liliannę Gnoińską 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 6/13 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi 
mieszkańców ul. Łukasińskiego w Szczecinie reprezentowanych przez Panią Liliannę 
Gnoińską. Uchwała Nr XXVI/763/13 stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

7/13 - skargi Pana Ryszarda Torczyńskiego i mieszkańców ul. Planty 
w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 7/13 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pana 
Ryszarda Torczyńskiego i mieszkańców ul. Planty w Szczecinie. Uchwała 
Nr XXVI/764/13 stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

9/13 - skargi Pani Agnieszki Staszewskiej 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 9/13 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pani 
Agnieszki Staszewskiej. Uchwała Nr XXVI/765/13 stanowi załącznik nr 49 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

10/13 - skargi Pani śanety Korpas-Stoppa 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 10/13 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pani 
śanety Korpas-Stoppa. Uchwała Nr XXVI/766/13 stanowi załącznik nr 51 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

11/13 - zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 11/13 
 
za – 11  przeciw - 2  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zlecenia 
Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli. Uchwała Nr XXVI/767/13 stanowi 
załącznik nr 53 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

12/13 - skargi Pana Stefana Drabika 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 12/13 
 
za – 19  przeciw - 1  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pana 
Stefana Drabika. Uchwała Nr XXVI/768/13 stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

13/13 - skargi Państwa Sylwii i Kazimierza Sołtowskich 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 13/13 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi 
Państwa Sylwii i Kazimierza Sołtowskich. Uchwała Nr XXVI/769/13 stanowi 
załącznik nr 57 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

14/13 - rozpatrzenia ponownej skargi Pana Witolda Marczewskiego 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 14/13 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia 
ponownej skargi Pana Witolda Marczewskiego. Uchwała Nr XXVI/770/13 stanowi 
załącznik nr 59 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

15/13 - skargi Państwa Izabeli i Arkadiusza Nagłowskich 
 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 15/13 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie skargi Państwa 
Izabeli i Arkadiusza Nagłowskich. Uchwała Nr XXVI/771/13 stanowi załącznik 
nr 61 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

16/13 - skargi mieszkańców budynku przy ul. Klonowica 1 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 16/13 
 
za – 12  przeciw - 3  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi 
mieszkańców budynku przy ul. Klonowica 1. Uchwała Nr XXVI/772/13 stanowi 
załącznik nr 63 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

17/13 - zaskarŜenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 
Zachodniopomorskiego Nr NK.3.4131.436.2012.WE 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Adamiec – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 
 
J. Bródka – zwróciła uwagę, Ŝe została sporządzona opinia prawna radcy prawnego 
Urzędu Miasta, która w większości podziela stanowisko Wojewody 
Zachodniopomorskiego w przedmiocie, który będzie zaskarŜany. Radna stwierdziła, 
Ŝe prawdopodobieństwo wygrania przed WSA ocenia jako niskie.  
 
L. Duklanowski – poinformował, Ŝe Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Mienia pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały, poniewaŜ ten 
Regulamin nie jest dla prawników tylko ma słuŜyć mieszkańcom.  
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 17/13 
 
za – 15  przeciw - 11  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zaskarŜenia 
rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Zachodniopomorskiego Nr 
NK.3.4131.436.2012.WE. Uchwała Nr XXVI/773/13 stanowi załącznik nr 65 do 
protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

18/13 - nadawania nazw urzędowych ulicom 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 18/13 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadawania nazw 
urzędowych ulicom. Uchwała Nr XXVI/774/13 stanowi załącznik nr 67 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

19/13 – skargi Stowarzyszenia Rowerowy Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 19/13 
 
za – 10  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi 
Stowarzyszenia Rowerowy Szczecin. Uchwała Nr XXVI/775/13 stanowi załącznik 
nr 69 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 7 punktu porządku obrad: 
 
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

w Szczecinie za rok 2011. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
 
śadnych uwag nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 8 punktu porządku obrad: 
 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje zostaną udzielone na piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 9 punktu porządku obrad: 
 
9. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
Nie wniesiono. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad: 
 
10. Zamknięcie obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe porządek obrad sesji został 
wyczerpany i oświadczył, Ŝe zamyka XXVI zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Jan Stopyra 
 
Protokołowała: 
 
Marta Klimek 
 


